
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 2023-02-22  
 

   Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsen

§ 55 

Svar på medborgarförslag om mer pengar till utflykter 
inom skolan 
KS 2021/134 

Beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget inom till kommunen 2021-02-19 gällande mer pengar till utflykter 
för barn i skolan. Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-17 § 35 att remittera 
motionen till Kommunstyrelsen och barn- och utbildningsnämnden. Barn- och 
utbildningsnämnden har den 2021-06-14 lämnat yttrande till kommunstyrelsen.  

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2023-02-06, § 37 

• Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-01-19 

• Barn- och utbildningsnämndens beslut 2021-06-14, § 53 

• Barn- och utbildningsnämndens yttrande 

• Kommunfullmäktiges beslut 2021-03-17, § 35 

• Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan 

Kommunstyrelsens behandling under sammanträdet 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Stefan Kärvling (V) yrkade bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisade att det fanns ett förslag till beslut, kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag. Ordföranden ställde förslaget under proposition och fann att 
kommunstyrelsen beslutat i enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag. 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 2023-02-06  
 

   Utdragsbestyrkande 

 

Kommunstyrelsen arbetsutskott

§ 37 

Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom 
skolan 
KS 2021/134 

Beslut 
Kommunfullmäktige avslår medborgarförslaget. 

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget inom till kommunen 2021-02-19 gällande mer pengar till utflykter 
för barn i skolan. Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-17 § 35 att remittera 
motionen till Kommunstyrelsen och barn- och utbildningsnämnden. Barn- och 
utbildningsnämnden har den 2021-06-14 lämnat yttrande till kommunstyrelsen.  

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-01-19 

• Barn- och utbildningsnämndens beslut 2021-06-14, § 53 

• Barn- och utbildningsnämndens yttrande 

• Kommunfullmäktiges beslut 2021-03-17, § 35 

• Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan 

Kommunstyrelsen arbetsutskotts behandling under sammanträdet 

Förslag till beslut på sammanträdet 
Kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut inför sammanträdet var: 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå medborgarförslaget och anse detsamma som 
besvarat. 
Henrik Harlitz (M) yrkade att beslutet skulle få följande lydelse: Kommunfullmäktige 
avslår medborgarförslaget. I yrkandet instämde ordföranden.  

Beslutsgång 
Ordföranden redovisade att det fanns två förslag till beslut nämligen 
kommunstyrelseförvaltningens förslag till beslut och Henrik Harlitz (M) yrkande. 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att kommunstyrelsens 
arbetsutskott beslutat i enlighet med Henrik Harlitz (M) yrkande. 
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2023-01-24 Dnr: KS 2021/134 

Handläggare 
Sofia Nylén 
Sofia.Nylen@vanersborg.se 
0521-722392 
 

Mottagare 
Ärendets kontakt 
 

 

  
 

 
 

Kommunstyrelsen

Svar på medborgarförslag gällande mer pengar till 
utflykter inom skolan 
Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå medborgarförslaget och anse detsamma som 
besvarat.  

Sammanfattning av ärendet 
Medborgarförslaget inom till kommunen 2021-02-19 gällande mer pengar till utflykter 
för barn i skolan.  
Kommunfullmäktige beslutade 2021-03-17 § 35 att remittera motionen till 
Kommunstyrelsen och barn- och utbildningsnämnden.  
Barn- och utbildningsnämnden har den 2021-06-14 lämnat yttrande till 
kommunstyrelsen.  

Fördjupad beskrivning av ärendet 
Medborgarförslaget 
I förslaget beskrivs det att skolor idag inte har tillräckligt med pengar för utflykter. 
Medborgaren vill att skolorna ska få mer pengar för att kunna utbilda sina elever på 
olika platser i välden. Det kan handla om utflykter till museer eller gamla krigsplatser. 
Ett annat exempel som medborgaren tar upp är Auschwitz. Syftet är att medborgaren 
menar att elever lär sig mer genom att besöka de faktiska platserna de lär sig om i 
skolan. 
Barn och utbildningsnämnden 
Barn- och utbildningsnämnden har i sitt yttrande föreslagit att avslå medborgarförslaget 
och anse detsamma som besvarat.  
I skollagen (2010:800) kap 9 8§, 10 kap 11§, 12 kap 10§, 14 kap 13§, framgår det att 
utbildningen ska vara avgiftsfri, men att det får förekomma enstaka inslag som kan 
medföra en obetydlig kostnad för eleverna. Det framgår ytterligare att ”I samband med 
skolresor och liknande aktiviteter får det, trots övriga bestämmelser i denna lag, i 
enstaka fall under ett läsår förekomma kostnader som ersätts av vårdnadshavare på 
frivillig väg. Sådana aktiviteter ska vara öppna för alla elever. Ersättningen får inte 
överstiga huvudmannens självkostnad för att eleven deltar i aktiviteten.” 
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  Dnr: KS 2021/134 
 

 

En skolutflykt får därför inte innebära en större kostnad än att samtliga elever kan följa 
med och att det ska vara frivilligt för vårdnadshavare att bidra med kostnaden. Viktigt 
att tänka på är att även indirekta kostnader på en utflykt kan handla om utrustning som 
behövs för att kunna delta eller måltider under utflykten. Det innebär att samtliga 
kostnader i samband med en utflykt måste tas i beaktande vid planering. 
Om en aktivitet eller utflykt anses vara en del av utbildningen har förskolan och 
grundskolan ett tillsynsansvar över barn och elever. För att kunna fullgöra 
tillsynsansvaret måste det därför finnas vuxna närvarande under hela utflykten. Det 
gäller även om vårdnadshavare är med på utflykten. 
 
I Skollagen (2010:800) 2 kap 9§ framgår det att det är rektor som har ansvar för att 
organisera arbetet på den egna enheten. Det betyder att det är rektor som väljer hur den 
budget som tilldelas enheten ska fördelas. Utan öronmärkta medel som ska gå exklusivt 
till utflykter kan det således bli svårt att tillsäkra att alla enheter lägger lika mycket 
resurser på utflykter. Det kan också bli en snedfördelning mellan skolorna vilka 
möjligheter som vårdnadshavarna har att bistå med kostnaderna. På skolor med elever 
som har sämre ekonomiska förutsättningar finns det sämre förutsättningar för 
vårdnadshavarna att vara med och bidra utifrån sina ekonomiska förutsättningar. 
En annan aspekt att ta hänsyn till är att grundskolan har en läroplan att förhålla sig till. 
Även om utflykter kan vara ett komplement till den ordinarie undervisningen i 
klassrummet så är det upp till varje rektor tillsammans med lärarna att avgöra när det är 
relevant med en utflykt för att främja elevernas lärande.  
 
Kostnaden och möjligheten för utflykter varierar stort beroende på vilken typ av utflykt 
det är. Exempelvis beror det på hur långt bort utflyktsmålet ligger, kostnaden för 
inträde, transporter, vikarier och eventuella övernattningar. Det är därför svårt att 
beräkna en snittkostnad för vad utflykter skulle kunna kosta på grund av variationen 
beroende på utflyktsmål. Ett flyktsmål i ett annat land medför mycket större kostnader 
än ett utflyktsmål inom kommunen. Det finns i dagsläget inte budgetmedel för utflykter 
i linje med motionens intentioner. Om medel för fler utflykter ska rymmas inom ramen 
för befintlig budget skulle det gå ut över undervisningskvalitet.  
 
För att kunna genomföra utflykter i linje med intentionerna i medborgarförslaget kräver 
det att en sådan utökning medger täckning för kostnader för: boende, transport, inträde 
om det krävs samt eventuella vikarier för att täcka upp för personal som är med på 
utflykten. Det kan konstateras att kostnaden för övernattning kräver mycket mer av 
skolan i form av organisering och engagemang från personalen. En övernattning kräver 
att personalen är villig att arbeta utanför sin ordinarie arbetstid för att kunna följa med 
på utflykten samt att det finns vårdnadshavare som följer med för att fullgöra 
tillsynsansvaret för de elever som följer med på utflykten. 
Barn- och utbildningsnämnden arbetar idag utifrån de förväntade resultat som barn- och 
utbildningsnämnden antar varje år, utifrån kommunens regler för mål- och 
resultatstyrning, som är baserade på inriktningsmålen. Kommunfullmäktige § 126 tog i 
oktober 2019 beslut om inriktningsmålet Fler barn och unga uppnår bättre skolresultat 
och fullföljer sina studier utifrån vilket barn och utbildningsnämnden har tagit beslut om 
att arbeta med Andelen elever som når kunskapskravet i årskurs 1 ökar, Andelen elever i 
årskurs 9 som har behörighet till yrkesprogram ökar samt Andelen elever i årskurs 7-9 
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med mer än 25 % frånvaro minskar kopplat till grundskolan. Utifrån dessa förväntade 
resultat tar varje skola fram hur de ska arbeta för att bidra till att uppnå de förväntade 
resultaten. 

Bedömning 
Kommunstyrelsen uppskattar medborgarförslaget som har inkommit till kommunen. 
Kommunen har möjlighet att öronmärka medel som ska gå exklusivt till utflykter för att 
säkerställa att alla enheter lägger lika mycket resurser på utflykter. Kommunfullmäktige 
§ 126 tog i oktober 2019 beslut om inriktningsmålet Fler barn och unga uppnår bättre 
skolresultat och fullföljer sina studier. Kommunstyrelsen finner att medborgarförslaget 
gällande mer pengar till utflykter inte omfattas av inriktningsmålet, och därmed inte 
heller är ett prioriterat område.  
Kommunstyrelsen föreslår mot bakgrund av ovanstående kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget om mer pengar till utflykter.  

Beredning 
Utredare vid Kommunstyrelseförvaltningen har berett ärendet och inhämtat yttranden 
från barn- och utbildningsnämnden.  

Underlag 
Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan 
Yttrande medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan BUTN 2021/70 
 

Maria Andersson  
Kanslichef  

Sändlista 
Kommunfullmäktige 
Medborgarförslagets författare 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 2021-03-17  
 

   Utdragsbestyrkande 

 

Kommunfullmäktige

§ 35 

Medborgaförslag om mer pengar till utflykter inom 
skolan 
KS 2021/134 

Beslut 
Kommunfullmäktige remitterar medborgarförslaget till kommunstyrelsen och barn- och 
utbildningsnämnden.  

Sammanfattning av ärendet 
Förslagsställaren har 2021-02-19 inkommit med ett medborgarförslag om mer pengar 
till utflykter inom skolan.  

Beslutsunderlag 
• Medborgarförslag inkommet 2021-02-19 

Sändlista 
Kommunstyrelsen 
Barn- och utbildningsnämnden 
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2021-05-21 Dnr: BUTN 2021/70 

Handläggare 
Karin Bore 
karin.bore@vanersborg.se 
0521-721084 
 

Mottagare 
Barn- och 
utbildningsnämnden 
 

 

  

 

Barn- och 
utbildningsnämnden

Medborgarförslag om mer pengar till utflykter 
Förslag till beslut 
Barn- och utbildningsnämnden föreslår Kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget och anse detsamma som besvarat. 

Sammanfattning av ärendet 
Barn- och utbildningsnämnden har mottagit ett medborgarförslag gällande mer pengar 
till utflykter för besvarande. Barn- och utbildningsnämndens uppfattning är att 
medborgarförslaget ska avslås och anses besvarat. Bakgrunden är att det är upp till 
rektor att organisera sin enhet. Det är således upp till rektor i samråd med lärarna att 
bedöma när en utflykt främjar elevernas lärande utifrån läroplanen. Vidare kan 
kostnaden och möjligheten för utflykter varierar stort beroende på vilken typ av utflykt 
det är. Exempelvis beror det på hur långt bort utflyktsmålet ligger, kostnaden för 
inträde, transporter, vikarier och eventuella övernattningar. Det gör det svårt att ta fram 
en schablonkostnad för vad en utflykt skulle kosta och då även påverkan på andra delar 
av undervisningen i grundskolan.   

Fördjupad beskrivning av ärendet 
Kommunstyrelsen mottog den 19 februari 2021 ett medborgarförslag gällande mer 
pengar till utflykter. I förslaget beskrivs det att skolor idag inte har tillräckligt med 
pengar för utflykter. Motionsskrivaren vill att skolorna ska få mer pengar för att kunna 
utbilda sina elever på olika platser i välden. Det kan handla om utflykter till museer eller 
gamla krigsplatser. Ett annat exempel som motionsskrivaren tar upp är Auschwitz. 
Syftet är att motionsskrivaren menar att elever lär sig mer genom att besöka de faktiska 
platserna de lär sig om i skolan.  
I skollagen (2010:800) kap 9 8§, 10 kap 11§, 12 kap 10§, 14 kap 13§, framgår det att 
utbildningen ska vara avgiftsfri, men att det får det förekomma enstaka inslag som kan 
medföra en obetydlig kostnad för eleverna. Det framgår ytterligare att ”I samband med 
skolresor och liknande aktiviteter får det, trots övriga bestämmelser i denna lag, i 
enstaka fall under ett läsår förekomma kostnader som ersätts av vårdnadshavare på 
frivillig väg. Sådana aktiviteter ska vara öppna för alla elever. Ersättningen får inte 
överstiga huvudmannens självkostnad för att eleven deltar i aktiviteten.” 
 
En skolutflykt får därför inte innebära en större kostnad än att samtliga elever kan följa 
med och att det ska vara frivilligt för vårdnadshavare att bidra med kostnaden. Viktigt 
att tänka på är att även indirekta kostnader på en utflykt kan handla om utrustning som 

BUTN 2021/70

2021.1473

2021-06-21
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  Dnr: BUTN 2021/70 

behövs för att kunna delta eller måltider under utflykten. Det innebär att samtliga 
kostnader i samband med en utflykt måste tas i beaktande vid planering.  
 
Om en aktivitet eller utflykt anses vara en del av utbildningen har förskolan och 
grundskolan ett tillsynsansvar över barn och elever. För att kunna fullgöra 
tillsynsansvaret måste det därför finnas vuxna närvarande under hela utflykten. Det 
gäller även om vårdnadshavare är med på utflykten1.  
 
I Skollagen (2010:800) 2 kap 9§ framgår det att det är rektor som har ansvar för att 
organisera arbetet på den egna enheten. Det betyder att det är rektor som väljer hur den 
budget som tilldelas enheten ska fördelas. Utan öronmärkta medel som ska gå exklusivt 
till utflykter kan det således bli svårt att tillsäkra att alla enheter lägger lika mycket 
resurser på utflykter. Det kan också bli en snedfördelning mellan skolorna vilka 
möjligheter som vårdnadshavarna har att bistå med kostnaderna. På skolor med elever 
som har sämre ekonomiska förutsättningar finns det sämre förutsättningar för 
vårdnadshavarna att vara med och bidra utifrån sina ekonomiska förutsättningar. 
 
En annan aspekt att ta hänsyn till är att grundskolan har en läroplan att förhålla sig till. 
Även om utflykter kan vara ett komplement till den ordinarie undervisningen i 
klassrummet så är det upp till varje rektor tillsammans med lärarna att avgöra när det är 
relevant med en utflykt för att främja elevernas lärande.  
 
Kostnaden och möjligheten för utflykter varierar stort beroende på vilken typ av utflykt 
det är. Exempelvis beror det på hur långt bort utflyktsmålet ligger, kostnaden för 
inträde, transporter, vikarier och eventuella övernattningar. Det är därför svårt att 
beräkna en snittkostnad för vad utflykter skulle kunna kosta på grund av variationen 
beroende på utflyktsmål. Ett flyktsmål i ett annat land medför mycket större kostnader 
än ett utflyktsmål inom kommunen. Det finns i dagsläget inte budgetmedel för utflykter 
i linje med motionens intentioner. Om medel för fler utflykter ska rymmas inom ramen 
för befintlig budget skulle det gå ut över undervisningskvalitet.  
 
För att kunna genomföra utflykter i linje med intentionerna i medborgarförslaget kräver 
det att en sådan utökning medger täckning för kostnader för: boende, transport, inträde 
om det krävs samt eventuella vikarier för att täcka upp för personal som är med på 
utflykten. Det kan konstateras att kostnaden för övernattning kräver mycket mer av 
skolan i form av organisering och engagemang från personalen. En övernattning kräver 
att personalen är villig att arbeta utanför sin ordinarie arbetstid för att kunna följa med 
på utflykten samt att det finns vårdnadshavare som följer med för att fullgöra 
tillsynsansvaret för de elever som följer med på utflykten.  
 
Barn- och utbildningsnämnden arbetar idag utifrån de förväntade resultat som barn- och 
utbildningsnämnden antar varje år, utifrån kommunens regler för mål- och 
resultatstyrning2, som är baserade på inriktningsmålen. Kommunfullmäktige § 126 tog i 
oktober 2019 beslut om inriktningsmålet Fler barn och unga uppnår bättre skolresultat 

 
 
1 https://www.jpinfonet.se/JP-SkolNet/amnen/amnen/tillsyn/vid-skolresor-och-utflykter/ hämtat 2021-04-
21 15:00 
2 Antagen av Kommunfullmäktige 2019-10-23 § 125 
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och fullföljer sina studier utifrån vilket barn och utbildningsnämnden har tagit beslut 
om att arbeta med Andelen elever som når kunskapskravet i årskurs 1 ökar, Andelen 
elever i årskurs 9 som har behörighet till yrkesprogram ökar samt Andelen elever i 
årskurs 7-9 med mer än 25 % frånvaro minskar kopplat till grundskolan. Utifrån dessa 
förväntade resultat tar varje skola fram hur de ska arbeta för att bidra till att uppnå de 
förväntade resultaten.   
 
Med bakgrund av ovanstående är det barn- och utbildningsnämndens uppfattning att 
medborgarförslaget ska avslås och anses besvarat.  

Underlag 
Tillsyn vid skolresor och utflykter hämtat 2021-04-21 15:00  på 
https://www.jpinfonet.se/JP-SkolNet/amnen/amnen/tillsyn/vid-skolresor-och-utflykter/  
Regler för mål- och resultatstyrning, Antagen av Kommunfullmäktige 2019-10-23 § 
125 

Sofia Bråberg  
Förvaltningschef   

Bilagor 

Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan daterad 2021-04-06 

Sändlista 
Kommunfullmäktige  
Utredare  
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 2021-06-14  

   Utdragsbestyrkande 

Barn- och utbildningsnämnden 

§ 53 

Medborgaförslag om mer pengar till utflykter inom 
skolan 
BUTN 2021/70 

Beslut 
Barn- och utbildningsnämnden föreslår Kommunfullmäktige att avslå 
medborgarförslaget och anse detsamma som besvarat. 
 

Sammanfattning av ärendet 
Barn- och utbildningsnämnden har mottagit ett medborgarförslag gällande mer pengar 
till utflykter för besvarande. Barn- och utbildningsnämndens uppfattning är att 
medborgarförslaget ska avslås och anses besvarat. Bakgrunden är att det är upp till 
rektor att organisera sin enhet. Det är således upp till rektor i samråd med lärarna att 
bedöma när en utflykt främjar elevernas lärande utifrån läroplanen. Vidare kan 
kostnaden och möjligheten för utflykter varierar stort beroende på vilken typ av utflykt 
det är. Exempelvis beror det på hur långt bort utflyktsmålet ligger, kostnaden för 
inträde, transporter, vikarier och eventuella övernattningar. Det gör det svårt att ta fram 
en schablonkostnad för vad en utflykt skulle kosta och då även påverkan på andra delar 
av undervisningen i grundskolan.   

Beslutsunderlag 
 Tjänsteskrivelse 2021-05-21 

 Medborgarförslag om mer pengar till utflykter inom skolan daterad 2021-04-06 
 

Sändlista 
Kommunfullmäktige 
Utredare 

BUTN 2021/70

2021.1472

2021-06-21
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Medborgarförslag 
Vänersborg 15/2-2021 

Vänersborgs kommun 
Kommunstyrelsen 

Dnr: 

2021 -02- 1 9 

cQ{)J) I 

Skolorna får inte tillräckligt med pengar för att kunna utbilda sina elever på 

olika platser i världen. 

Jag skulle vilja att kommunen lägger mer pengar till utflykter för skolor för att e 

lever ska kunna uppleva och lära sig kunskap av historia osv, 

Jag tror man lär sig mycket snabbare om man åker och besöker olika ställen. 

Det kan vara utflykt till något museum eller till 

en gammal krigsplats och se hur det var när de krigade. 

När eleverna inte får möjlighet att se 

saker på plats, t.ex Auschwitz, så får de inte samma förståelse för saker som hä 

nt tidigare. Det finns de familjer som har råd att resa ändå, men 

det finns också de familjer som aldrig kommer kunna ge sina barn 

de resorna som handlar om historien. 

Jag önskar att skolor ska få mer pengar till att kunna resa med 

sin elever, så alla barn får samma möjlghet till samma förståelse. 

Roni Jan Ali 

Namnteckning; 

Namnförtydligande; 

\~mi J aV\ f\-\/ 
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Kommunstyrelsen

Enligt en enkätundersökning från 2018 som genomfördes av PRO var det endast en liten 
del av kommunerna i Sverige som tillhandahöll gratis broddar. En återkommande 
synpunkt från kommuner som delade ut broddar eller som tidigare gjort det, var att de 
inte tycks användas i särskilt hög utsträckning. Något som kan hänga samman med att 
det är svårt att hitta en universell modell som passar alla.  
Det är svårt att hitta en universell modell av broddar vilket är något som talar för att en 
subvention i någon form kan vara lämpligare. Kostnaden för en sådan subvention måste 
samtidigt vägas mot andra och mer effektiva åtgärder för att förebygga fallolyckor bland 
äldre. 
I Bollebygds kommun hade de även ett annat syfte med gratis utdelning av broddar och 
det var att öka den fysiska aktiviteten bland äldre och underlätta för utomhusaktivering 
på vintern. Utvärderingen visade dock att majoriteten av dem som fick broddar inte 
hade varit ute och promenerat mer än vanligt. 
Sammanfattningsvis talar kunskapsläget för att de effektivaste åtgärderna för att 
förebygga fallolyckor bland äldre handlar om att stimulera till fysisk träning och 
fallförebyggande åtgärder i hemmiljö. Begränsat kunskapsunderlag finns när det gäller 
effekter av specifikt gratisutdelning av broddar. 

Beslutsunderlag 
• Kommunstyrelsens arbetsutskotts beslut 2023-02-06, § 38 

• Kommunstyrelseförvaltningens tjänsteskrivelse, 2023-01-20 

• Medborgarförslag om inköp av broddar 

• Kommunfullmäktiges beslut 2022-09-21, § 136 

Kommunstyrelsens behandling under sammanträdet 
Göran Svensson (MBP) yrkade bifall till medborgarförslaget. 
Peter Göthblad (L) yrkade bifall till kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag. I yrkandet 
instämde Lena Eckerbom Wendel (M) 

Beslutsgång 
Ordföranden redovisade att det fanns två förslag till beslut, kommunstyrelsens 
arbetsutskotts förslag och Göran Svenssons (MBP) yrkande. 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att kommunstyrelsen beslutat i 
enlighet med kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag. 
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